
Protokół Nr II/10 
z odbytej sesji Rady Miejskiej 

w dniu 13 grudnia 2010r. o godz.14.00 
 w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Rzepinie 

 
 
 
 
Ad.1 
Sprawy regulaminowe 
 
Ad.1.1.  
Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Jarosław Dudzis otworzył II sesję VI kadencji Rady 
Miejskiej. Poinformował, że zgodnie z listą obecności, aktualnie w sesji uczestniczyło 13 
Radnych (nieobecny usprawiedliwiony Przewodniczący Rady Robert Łukaszewicz), co 
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 radnych ( skład Rady Miejskiej Rzepina 
wynosi 14 radnych), stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji  
( lista obecności radnych i gości stanowi załącznik nr 1 i 2 niniejszego protokołu ). Następnie 
Wiceprzewodniczący powitał Pana Burmistrza, przybyłych gości i radnych. 
 
Ad.1.2. 
Zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad. 
 
Wiceprzewodniczący poinformował radnych o zmianie w projekcie  uchwały 3.3. zmiana 
dotyczy wykreślenia §2.Nowy egzemplarz rozdała Pani M.Szewczyńska. 
 
Ad.1.3. 
Przedstawienie porządku obrad. 
 
Wiceprzewodniczący Jarosław Dudzis przedstawił porządek obrad. 
 
Rada 13 głosami „za”  przyjęła porządek obrad. 
 
Ad.1.4. 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Za przyj ęciem protokołu z poprzedniej sesji głosowało 13 radnych – jednogłośnie. 
 
Ad.2. 
Złożenie ślubowania wobec Rady Miejskiej przez Burmistrza Rzepina. 
 
Burmistrz Andrzej Jan Skałuba złożył ślubowanie o następującej treści ,,Obejmując 
urząd Burmistrza Rzepina, uroczyście ślubuj ę, że dochowam wierności prawu,  
a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego  i pomyślności 
mieszkańców miasta i gminy Rzepin”, dodając zdanie ,, Tak mi dopomóż Bóg”. 
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Ad.3. 
Podjęcie uchwał w sprawie. 
 
Ad.3.1. 
Zmiany uchwały budżetowej. 
 
Wiceprzewodniczący poinformował radnych, że uchwałę referuje Pani Helena Dziemidowicz. 
Z uwagi na fakt, iż projekt uchwały był analizowany na wspólnym posiedzeniu wszystkich 
składów osobowych komisji, dodatkowych pytań i uwag nie zgłoszono, przystąpiono do 
głosowania. 
 
Za przyj ęciem uchwały głosowało 13 radnych – jednogłośnie. 
 
Ad.3.2. 
Stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego. 
 
Wiceprzewodniczący  Rady Miejskiej  Jarosław Dudzis, poinformował  
o wygaśnięciu mandatu radnego Mariusza Sadowskiego  w skutek pisemnego zrzeczenia  
się mandatu (pismo Pana Mariusza Sadowskiego stanowi załącznik nr 3 niniejszego protokołu). 
 
Za przyj ęciem uchwały głosowało13 radnych – jednogłośnie. 
 
Ad.3.3. 
Zmiany uchwały nr I/6/10 Rady Miejskiej w Rzepinie z dnia 02.12.2010r w sprawie 
wyborów członków komisji stałych Rady Miejskiej. 
 
Wiceprzewodniczący poinformował, że uchwała dotyczy rezygnacji radnej Agnieszki Wodara 
ze składu Komisji Socjalnej, Zdrowia i Spraw Mieszkaniowych (pisemna rezygnacja Pani 
Agnieszki Wodara ze składu Komisji Socjalnej… stanowi załącznik nr 4 niniejszego protokołu). 
 
Za przyj ęciem uchwały głosowało 13 radnych – jednogłośnie. 
 
Ad.4 
Interpelacje, wnioski , zapytania i sprawy różne. 
 
Głos zabrał radny Pych, który poinformował, że 9 stycznia 2011r. od rana zaczyna grać 
Wielka Orkiestra Świątecznej Pomocy. Od kilku lat w imieniu radnych Rady Miejskiej w 
trakcie trwania Finału Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy organizowane jest tzw.,, 
Światełko  
do Nieba” W związku z czym zwrócił się z pytaniem, czy radni wyrażają chęć  
na sfinansowanie tego przedsięwzięcia. 
Nadmienił również, że ostatnio w Rzepinie miały miejsce dwa pożary budynków 
mieszkalnych, zwrócił się do Burmistrza Skałuby  z pytaniem, co dzieje  
się z pogorzelcami, jaką pomoc gmina im zaoferowała? 
Kolejne pytanie, które zadał radny Pych brzmi, jak wygląda sprawa Oazy, czy tam ktoś już 
zamieszkuje i jak została rozwiązana sprawa ogrzewania? 
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Następnie głos zabrał radny Radzik, który poruszył problem braku  wody w hydrantach.  
Nadmienił, iż swego czasu Pani Dyrektor została zobowiązana do naprawienia i odmalowania 
sprawnych hydrantów farbami fluorescencyjnymi, oraz do wykonania remontów i  
udrożnienia ich, oraz wymiany hydrantów starych na nowe. 
Poprosił Burmistrza o ustalenie ostatecznego terminu  na wykonanie w/w zadania, nie dłuższy 
jednak niż do końca czerwca przyszłego roku. Radny Radzik poinformował, że należy 
uregulować sprawę bezpieczeństwa przeciwpożarowego na terenie gminy. 
Poprosił Pana Burmistrza o poinformowanie Pani dyrektor na piśmie o ostatecznym  terminie 
wykonania zadania i również o dostarczenie takiego pisma komisji bezpieczeństwa . 
Radny Radzik stwierdził, że zaniedbania innych służb odbijają się na opinii strażaków. 
 
Następną sprawę jaką poruszył radny to odśnieżanie dachów. Poinformował, że straż ma 
określony budżet i z tego budżetu będzie musiała pokryć koszty odśnieżania dachów  
na poszczególnych placówkach. Powiedział, że te placówki również posiadają swój budżet, a 
odśnieżanie dachu i zbijanie sopli należy do służb komunalnych. Radny Radzik uważa,  
że szkoły i inne placówki powinny zlecać takie zadania dla służb komunalnych- nie dla   
strażaków ,aby  środki, które mają zapewnione na sprzęt mogli wydać na ten cel. 
Ewentualnie jak Pan Burmistrz i Rada zwiększy fundusz na OSP   
to wówczas strażacy będą mogli odśnieżać  dachy na wszystkich placówkach, które  
są w gminie. 
 
Następnie Wiceprzewodniczący Dudzis przywitał przybyłych na sesję: Starostę Powiatu 
Słubickiego Pana Andrzeja Byckę, Wicestarostę Pana  Leopolda Owsiaka oraz członka 
Zarządu Powiatu Pana Sławomira Dudzisa. 
 
Głos zabrał radny Przybył, który poruszył problem bezpieczeństwa mieszkańców Kowalowa, 
mieszkających przy ul. Radowskiej,  poruszających się pieszo w kierunku boiska.  
Mianowicie w związku z tym, iż nie ma tam chodnika, a śnieg zalega na poboczu ludzie  
są zmuszeni do chodzenia jezdnią. Poprosił o zwrócenie się do Zarządu Dróg Wojewódzkich 
o budowę chodnika przy ul. Radowskiej, od kościoła do boiska w celu poprawy 
bezpieczeństwa mieszkańców Kowalowa. 
 
Następnie głos zabrała radna Wodara, która zwróciła się z pytaniem czy można uwzględnić  
w przyszłorocznym budżecie zakup koszy na śmieci w Rzepinie? 
Poruszyła  również problem bezpieczeństwa dzieci w trakcie porannych przywozów ich do 
szkoły. Powiedziała, że my jako rodzice sami stwarzamy niebezpieczeństwo poruszając się 
autami, ale poprosiła o rozwiązanie tego problemu, radna Wodara zaproponowała ruch 
jednostronny lub wybudowanie jakiejś zatoczki. 
 
Ponadto głos zabrał radny Józef Olesek, który poruszył problem odśnieżania dróg. 
Powiedział, że skoro zabieg ten jest bardzo kosztowny, to może spróbować przynajmniej 
drogi posypywać co jest znacznie tańsze. 
Kolejną sprawę jaką poruszył, to wieszanie ogłoszeń na drzewach ,prosił aby zrywać 
nielegalne ogłoszenia i ewentualnie nakładać kary na  osoby, które rozwieszają  je. 
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Odnośnie bezpieczeństwa i odśnieżania głos zabrała radna  Renata Konieczna, która 
poinformowała, że w miejscu wyjazdu z ul. Nadtorowej na ul. Słubicką  kierowcy 
samochodów nie mogą nad nimi zapanować z uwagi na śliską nawierzchnię drogi. 
 
Radny Dudzis dodał, że taka sytuacja jest nie tylko w tym miejscu, ale praktycznie na każdym 
skrzyżowaniu. 
 
Radny Józef Siejkowski zwrócił się do Burmistrza i Rady po raz kolejny w imieniu swoim  
i  mieszkańców Starkowa w sprawie braku ,, Domu Kultury”. Poinformował o możliwości 
kupna byłego domu kultury, który został wyremontowany i w pełni wyposażony przez 
inwestora holenderskiego za kwotę ok. 165 tys.euro. 
 
Następnie głos zabrał radny Damian Utracki, który przychylił się do poprzednich pytań dot. 
odśnieżania. Poinformował, że mimo, iż jest nowa firma zajmująca się odśnieżaniem to 
jednak stan dróg nie jest zadowalający.  
Kolejną kwestię, którą poruszył radny Utracki, to prośba o interwencję u prezesa Spółdzielni 
Mieszkaniowej, chodzi o schody w kierunku  sklepu ,,Biedronka”. Poinformował, że kafelki 
na schodach przy zwykłych nawet opadach deszczu stwarzają ogromne niebezpieczeństwo,  
a teraz przy panującej aurze nie da się po nich przejść z uwagi na ich bardzo śliską 
nawierzchnię, co szczególnie sprawia utrudnienie dla osób starszych. Poprosił również o 
zamontowanie poręczy. 
Kolejną kwestię jaką poruszył radny jest estetyka gminy- przed świętami zostały 
zamontowane na słupach świecące ozdoby, jednak połowa z nich w momencie  zawieszenia 
była już niesprawna. Sugerował, by przy pomocy pracowników interwencyjnych sprawdzić i 
ewentualnie naprawić je. 
 
Ponadto radny Dudzis poinformował, że rozmawiał z kierownictwem firmy Steinpol  i zostało 
uzyskane porozumienie, że jeżeli wpłynie pismo od Burmistrza do firmy Steinpol to firma 
zobowiązała się przekazać pewną ilość łóżek dla osób dotkniętych pożarem. Są to nowe łóżka  
z małą wadą. 
Radny Dudzis zaproponował również, by pieniądze, które są zbierane przez radnych  
na,, Światełko do Nieba„ przeznaczyć dla rodzin które, ucierpiały w pożarze. 
 
Natomiast radny Damian Utracki, poinformował, że jeżeli chodzi o pomysł radnego Dudzisa  
- uważa że ,,światełko” jest już tradycją i jest to nieodzowny element Orkiestry, a  nic nie stoi 
na przeszkodzie, by ze strony Rady oba pomysły zostały poparte finansowo. 
 
Ad.4. 
Odpowiedzi  na zgłoszone interpelacje, wnioski , zapytania i sprawy różne. 
Głos zabrała Pani Elżbieta Pych, która po powitaniu wszystkich przekazała informację, która 
wpłynęła z  Celowego Związku Gmin CZG-12 o następującej treści: W związku z 
utrudnieniami spowodowanymi trudnymi warunkami atmosferycznymi, selektywna zbiórka 
odpadów na terenach wiejskich będzie się odbywała tylko przy przejezdnych drogach 
głównych, za co przeprasza przewodniczący zarządu CZG-12. 
 
Głos zabrał  Burmistrz Andrzej Skałuba informując, że jeżeli chodzi o dwa ostatnie pożary, 
które miały miejsce na terenie Rzepina, na ul. Poznańskiej i na ul. Kościuszki, 
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w  pierwszym przypadku budynek został całkowicie spalony. Pomoc ze strony Gminy została 
natychmiastowo zapewniona w postaci zabezpieczenia na początku na bazie Motelu Oaza, 
jednakże ze względu na liczbę osób i przygotowanie odpowiednich warunków cieplnych 
spowodowało, że nastąpiła zmiana decyzji i rodzina otrzymała inny lokal. Budynek ten daje 
możliwość utrzymania stałego ogrzewania. 
Jeżeli chodzi o tę rodzinę- pomoc płynie z wielu stron, ze strony gminy, szkół, które 
organizowały zbiórkę. Nadmienił, że jest w kontakcie z firmą Steinpol w sprawie pozyskania 
mebli, przy czym ta rodzina poinformowała, że nie może zbyt dużo mebli przyjąć z uwagi na 
brak miejsca.  
Poinformował, że na ul. Lipowej jest mieszkanie , które będzie można przekazać rodzinie, 
przy czym to będzie ich wola czy je przyjmie, ponieważ metraż lokalu jest mały, ale jest 
podwórko. 
 
Jeżeli chodzi o ul. Kościuszki, poinformował Pan Burmistrz, spaliło się mieszkanie, nikt nie 
ucierpiał, z uwagi że był to pustostan nie było potrzeby pomocy dla ludzi. 
 
Ponadto dzieci, które ucierpiały w pierwszym pożarze korzystają z pomocy w formie zasiłku 
udzielanego przez administrację szkolną, jest to określona kwota na jedno dziecko. Istnieje 
możliwość na początku roku ponownie złożyć wniosek na tę pomoc.  
 
Jeżeli chodzi o pytanie radnego Radzika- Burmistrz poinformował, że hydranty jego zdaniem  
nie wszędzie  są potrzebne.  
Nadmienił , że nie można postawić hydrantów jeżeli jest brak ciśnienia wody,  
powiedział również, że będzie modernizacja, rozbudowa centralnego ujęcia wody  
na Al. Wolności.  
Pan Burmistrz zadeklarował, że po rozmowach z Panią Dyrektor i ustaleniu, które hydranty 
przeznaczyć do remontu, zostanie przydzielona określona kwota na ten cel. 
 
Jeżeli chodzi o odśnieżanie dachów, środki na ten cel nie idą z puli strażaków tylko  
z puli ogólnej gminy. 
 
Jeżeli chodzi o pytanie radnego Przybyła, Burmistrz poinformował, że w momencie 
obejmowania funkcji Burmistrza w latach 2006-2010 spotkał się z koncepcją, która 
umożliwiała wykonanie obwodnicy Kowalowa i wykluczenie drogi Radowskiej w kierunku 
od skrzyżowania do stadionu. Jednak nie zostało to zadanie przyjęte do realizacji ze względu  
na modernizację całej ulicy Rzepińskiej w kierunku Sułowa. Niemniej  zadeklarował, iż 
pojedzie do Dyrektora Zarządu Dróg Wojewódzkich i przedstawi sprawę mimo, iż temat  ten 
jest już znany. 
 
Pan Burmistrz powiedział, że jeżeli chodzi o pytanie radnej Wodary, to co roku gmina 
uzupełnia część koszy na śmieci, jednakże wysoki stopień agresji młodzieży Rzepina sprawia, 
że kosze są niszczone, aczkolwiek  część koszy będzie uzupełniona. 
 
Jeżeli chodzi o bezpieczeństwo przy szkole, jednym z elementów, które pozwoliło na 
zwiększenie bezpieczeństwa, było uruchomienie parkingu przy boisku Orlik.  
 
Jednakże to nie załatwia w pełni sprawy i Burmistrz już wielokrotnie wspominał,   
że po wybudowaniu ronda , będzie się przymierzyć do wykonania zatoczki. 
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Burmistrz poinformował, że jeżeli chodzi o odśnieżanie, przetarg na to zadanie w tym roku 
wygrała firma z Cybinki. Zadania które do firmy należą są wykonywane i drogi które są we 
władaniu gminy są odśnieżane. Należy jednak rozgraniczyć odpowiedzialność, ponieważ 
mieszkańcy niektórych domów zgodnie z ustawą są zobligowani do czyszczenia chodników 
wokół swoich posesji. 
Druga kwestia to nie wszystkie drogi i chodniki należą do Gminy, są jeszcze drogi powiatowe 
i wojewódzkie, np. droga na Starościn- droga powiatowa, ul. Słubicka- droga powiatowa,  
ul. Mickiewicza- droga wojewódzka. Burmistrz poinformował,  że Gmina nie jest w stanie 
przy tych zasobach finansowych objąć odśnieżaniem całą Gminę, nie wspominając  
o miejscowościach wiejskich, gdzie na ogół  drogi są   tam w kompetencji Zarządu Dróg 
Powiatowych bądź wojewódzkich. 
Pan Burmistrz poinformował, że na skrzyżowaniu , o którym wspominała radna Konieczna, 
skala ruchu powoduje, iż mimo posypywania jest ślisko. Niemniej zostanie zwrócona uwaga 
firmie odśnieżającej, by wzięła pod uwagę m.in.  to miejsce. 
 

Pan Burmistrz poprosił Panią Elżbietę Pych o uzupełnienie tematu. 
 

Pani Pych poinformowała, że na terenie  Gminy Rzepin jest czterech właścicieli dróg. 
Są to właściciele drogi krajowej, wojewódzkiej, powiatowej i gminnej. 
Droga krajowa to jest droga A2.W tej chwili została zamknięta na odcinku  Gminy Rzepin  
i ruch z tzw.2 odbywa się  małą obwodnicą Rzepina. Na terenie Gminy Rzepin mamy drogę 
wojewódzką 139,134,137. W Rzepinie droga 139 to jest ul. Kilińskiego i Słowackiego. Na 
terenie Gminy droga wojewódzka przebiega przez miejscowości Drzeńsko, Kowalów  
i Radów. Droga 134 w Rzepinie to ul. Mickiewicza i Słowackiego, droga 137 przebiega przez 
Kowalów i Sułów. Drogi powiatowe zarządzane przez Starostę Powiatu Słubickiego,  
na terenie miasta Rzepin są to drogi 12, 54 F jest to ul. Słubicka, oraz droga przechodząca 
przez Gajec i ul. Moniuszki. Następnie droga o numerze 13 04F  jest to droga do Lubiechni 
Wielkiej i 13 03 F- droga z Lubiechni Wielkiej do  Kowalowa i dalej na Starków, kolejna 
droga nr 13 09 F droga powiatowa przechodząca przez miejscowość Radów. Pozostałe ulice  
i drogi na terenie Gminy należą do utrzymania przez Gminę. Zimowym utrzymaniem dróg 
należących do Gminy, objęte są te drogi, które są na terenie miasta Rzepin, ponieważ budżet 
nie pozwala na to, aby objąć zimowym utrzymaniem wszystkie drogi na terenie całej Gminy. 
Jeżeli zdarza się taka sytuacja, że  na wsi jest droga gminna, która została mocno zaśnieżona  , 
to  w tedy  zlecenie otrzymuje firma, która odśnieża i za dodatkową zapłatę droga zostaje 
uporządkowana. 
 
Głos zabrał Pan Burmistrz, powiedział że jeżeli  chodzi o sprawę przedstawioną przez 
radnego Siejkowskiego , ogólnie na terenie Gminy brakuje trzech świetlic wiejskich. 
W Starkowie jest działka pod budowę świetlicy, jednakże wymaga ona pielęgnacji i 
nawiezienia ziemi. 
Przy współpracy z sołtysem J.Siejkowskim ( obecnie również radny) oraz przy pomocy 
pewnych inwestycji została działka w pewnej części wyrównana, co daje możliwość budowy 
świetlicy. Koszt  budowy powinien się zamknąć w kwocie 300-400 tys.zł. 
 
Burmistrz poinformował, iż należy rozważyć ten temat z uwagi na nadarzającą się okazję 
odkupienia obiektu wyremontowanego, z pełnym wyposażeniem od holenderskiego 
inwestora.  
Należy rozważyć dwa warianty: albo odkupujemy w całości obiekt odremontowany lub zlecić 
opracowanie projektu budowy nowej świetlicy przy wsparciu unijnych środków. 
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Jeżeli chodzi o schody przy sklepie Biedronka, w ubiegłym roku zostały one poprawione 
przez pracowników interwencyjnych, niemniej jednak burmistrz zwróci się o ewentualne 
wstawienie tam barierki, jeżeli będą kłopoty, prace te zostaną wykonane z budżetu gminy. 
Pan  Burmistrz poinformował, że spotykał się z przedstawicielem Biedronki w celu likwidacji 
śmietnika między sklepem, a blokami w celu zagospodarowania tego terenu. Taka koncepcja 
z projektem powstała i zostanie zrealizowana prawdopodobnie w tym roku. 
Jeżeli chodzi o schody  od Biedronki w kierunku sklepu z warzywami, to należą one  
do wspólnoty mieszkaniowej, odpowiednie kroki zostaną poczynione w tej sprawie.  
 
Jeżeli chodzi o ozdobne oświetlenie na słupach , przed powieszeniem zostały przekazane do 
remontu, a  następnie zmagazynowane w Urzędzie Miejskim i na wniosek Urzędu 
rozwieszone przez energetykę.  
Burmistrz potwierdził, że część lampek rzeczywiście się popsuła, lecz co jest powodem nie 
potrafił wyjaśnić, gdyż są to lampki diodowe i nie powinny się psuć.  
Jednakże zostaną one zdjęte i sprawdzone. 
 
Jeżeli chodzi o Oazę to zamieszkuje tam obecnie 5 rodzin. Część rodzin korzysta  
z elektrycznego ogrzewania, a część rodzin z bojlerów. Po zimie ruszy remont obiektu w celu 
zasiedlenia wszystkich lokali. 
 
Głos zabrał radny Dudzis z pytaniem czy dobrze zrozumiał, iż pogorzelcy wiedzą, że mogą 
otrzymać meble od firmy Steinpol tylko odmawiają. 
 
Tak odpowiedział Burmistrz na dzień dzisiejszy odmawiają przyjęcia mebli z uwagi na brak 
miejsca na ich ustawienie. 
Głos zabrał radny Utracki, który powiedział, że  większość z nas zdaje sobie sprawę, iż jest 
podział na drogi wojewódzkie,  powiatowe czy gminne. Również z tego, że drogi gminne są 
podzielone na trzy standardy, ale należy zwrócić uwagę na fakt, iż jako mieszkaniec 
ul.Chrobrego na ul. Dworcowej, Bol. Chrobrego i Al. Wolności przez weekend  nie zauważył 
sprzętu, który by odśnieżał lub posypywał te drogi. 
 
 
Następnie głos zabrał Starosta Pan Andrzej Bycka, który złożył  wszystkim Paniom 
 i Panom Radnym serdeczne gratulacje za to, iż otrzymali kredyt zaufania od społeczeństwa 
Gminy Rzepin, co czyni radnych odpowiedzialnymi za porządek, bezpieczeństwo i zdrowie 
mieszkańców, ale również za pomoc dla Pana Burmistrza. 
Następnie Starosta w imieniu własnym i zarządu złożył wyrazy uznania i szacunku   
dla Burmistrza Rzepina Andrzeja Skałuby  życząc  by ten prestiżowy posterunek w pełni  
jak najkorzystniej na terenie Gminy pełnił. 
 
 
Na zakończenie radna Konieczna zaprosiła wszystkich zgromadzonych na coroczny Kiermasz 
Bożonarodzeniowy, który odbędzie się 16 grudnia od godz. 16.30 do 19.30 w Szkole 
Podstawowej w Rzepinie. 
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Ad.6. 
Zamknięcie sesji. 
 
Wobec zrealizowania tematów obrad Wiceprzewodniczący Rady Jarosław Dudzis o godzinie  
15.10 zamknął II sesję Rady Miejskiej w Rzepinie. 
 
 
Protokółowała:                                                                       Przewodniczył: 
 
M. Szewczyńska                                              Wiceprzewodniczący  Rady Miejskiej 
 
                                                                                         (-) Jarosław Dudzis 


